



www1200W.ca



Dear Client,

By purchasing this product, you are offering us a significant support to our business. We have made every effort to make a durable quality product. However, if this product does not meet your expectations, do not hesitate to contact us at the coordinates provided below so that we can correct the situation quickly. Here is the safety instructions to read before use:

Thanks.

Note : This product is not suitable for children aged 13 and under.



Cher (Chère) client(e),

Par l'acquisition de ce produit, vous contribuez significativement à notre encouragement. Nous y avons mis tous les efforts pour en faire un bien de qualité durable. Cependant, si ce produit ne s'avère pas à la hauteur de vos attentes, n'hésitez pas à nous contacter aux coordonnées fournies ci-bas pour qu'on puisse corriger la situation promptement. Les consignes de sécurité à lire avant l'utilisation sont fournies plus bas.

Merci et bien à vous.

Note : Ce produit n'est pas destiné aux enfants de moins de 13 ans.

1200W INC.

Robin Boulianne
bouliannerobin@gmail.com



www1200W.ca



Dear Client,

By purchasing this product, you are offering us a significant support to our business. We have made every effort to make a durable quality product. However, if this product does not meet your expectations, do not hesitate to contact us at the coordinates provided below so that we can correct the situation quickly. Here is the safety instructions to read before use:

Thanks.

Note : This product is not suitable for children aged 13 and under.



Cher (Chère) client(e),

Par l'acquisition de ce produit, vous contribuez significativement à notre encouragement. Nous y avons mis tous les efforts pour en faire un bien de qualité durable. Cependant, si ce produit ne s'avère pas à la hauteur de vos attentes, n'hésitez pas à nous contacter aux coordonnées fournies ci-bas pour qu'on puisse corriger la situation promptement. Les consignes de sécurité à lire avant l'utilisation sont fournies plus bas.

Merci et bien à vous.

Note : Ce produit n'est pas destiné aux enfants de moins de 13 ans.

1200W INC.

Robin Boulianne
bouliannerobin@gmail.com



Environmental commitment

1200W Inc. makes all reasonable efforts to reduce the environmental footprint of its products from their creation to their disposal. We try to cover your needs in the simplest way possible to avoid pressure on human and material resources. We believe in the environmental transition of the manufacturing industry by eliminating the superfluous and cutting back on the flashy because we know that these things have very little added value.

Your package contains recovered materials. The box is not bleached or painted. Sourcing is done locally to the best of what is possible. The materials are transported with the most economical vehicle possible, and the energy used to manufacture our products is renewable (hydroelectricity).

All production machines were acquired second hand. They are stopped as soon as production is finished and all the lights in the workshop are turned off when they are no longer required. Our workshop is not air-conditioned in summer and is lightly heated in winter (15°C maximum) with sustainable energy. Working hours are influenced by nature's thermal cycles to best reduce discomfort in the work environment.

We all win because in addition to reducing the environmental footprint, these strategies allow us to reduce our production costs and at the end of the day, it is you, dear customer, who pays less.

Finally, we ask you to continue in this vein and we thank you in advance.

Engagement pour l'environnement

1200W Inc. déploie tous les efforts raisonnables pour réduire l'empreinte environnementale de ses produits de leurs créations jusqu'à leurs rebutages. Nous tentons de couvrir vos besoins de la façon la plus simple possible pour éviter la pression sur les ressources humaines et matérielles. Nous croyons en la transition environnementale de l'industrie manufacturière en éliminant le superflu et en rognant sur le tape-à-l'œil car nous savons que ces choses n'ont que très peu de valeur ajoutée.

Votre colis contient des matières récupérées. La boîte n'est pas blanchie ni peinte. L'approvisionnement est fait localement au mieux de ce qui est possible de faire. Les matériaux sont transportés avec le véhicule le plus économique possible et l'énergie utilisée pour fabriquer nos produits est renouvelable (hydro-électricité).

Toutes les machines de production ont été acquises de seconde main. Elles sont arrêtées dès que la production est terminée et toutes les lumières sont éteintes lorsqu'elles ne sont plus requises. Notre atelier n'est pas climatisé l'été et il est légèrement chauffé l'hiver (15 °C maximum) avec de l'énergie durable. Les horaires de travail sont influencés par les cycles thermiques de la nature pour réduire au mieux les inconforts dans l'environnement de travail.

Nous y gagnons tous car en plus de de réduire l'empreinte environnementale, ces stratégies permettent de réduire nos coûts de production et en bout de ligne, c'est vous, cher client qui payez moins cher.

Finalement, nous vous sollicitons pour continuer dans cette veine et nous vous en remercions d'avance.

Environmental commitment

1200W Inc. makes all reasonable efforts to reduce the environmental footprint of its products from their creation to their disposal. We try to cover your needs in the simplest way possible to avoid pressure on human and material resources. We believe in the environmental transition of the manufacturing industry by eliminating the superfluous and cutting back on the flashy because we know that these things have very little added value.

Your package contains recovered materials. The box is not bleached or painted. Sourcing is done locally to the best of what is possible. The materials are transported with the most economical vehicle possible, and the energy used to manufacture our products is renewable (hydroelectricity).

All production machines were acquired second hand. They are stopped as soon as production is finished and all the lights in the workshop are turned off when they are no longer required. Our workshop is not air-conditioned in summer and is lightly heated in winter (15°C maximum) with sustainable energy. Working hours are influenced by nature's thermal cycles to best reduce discomfort in the work environment.

We all win because in addition to reducing the environmental footprint, these strategies allow us to reduce our production costs and at the end of the day, it is you, dear customer, who pays less.

Finally, we ask you to continue in this vein and we thank you in advance.

Engagement pour l'environnement

1200W Inc. déploie tous les efforts raisonnables pour réduire l'empreinte environnementale de ses produits de leurs créations jusqu'à leurs rebutages. Nous tentons de couvrir vos besoins de la façon la plus simple possible pour éviter la pression sur les ressources humaines et matérielles. Nous croyons en la transition environnementale de l'industrie manufacturière en éliminant le superflu et en rognant sur le tape-à-l'œil car nous savons que ces choses n'ont que très peu de valeur ajoutée.

Votre colis contient des matières récupérées. La boîte n'est pas blanchie ni peinte. L'approvisionnement est fait localement au mieux de ce qui est possible de faire. Les matériaux sont transportés avec le véhicule le plus économique possible et l'énergie utilisée pour fabriquer nos produits est renouvelable (hydro-électricité).

Toutes les machines de production ont été acquises de seconde main. Elles sont arrêtées dès que la production est terminée et toutes les lumières sont éteintes lorsqu'elles ne sont plus requises. Notre atelier n'est pas climatisé l'été et il est légèrement chauffé l'hiver (15 °C maximum) avec de l'énergie durable. Les horaires de travail sont influencés par les cycles thermiques de la nature pour réduire au mieux les inconforts dans l'environnement de travail.

Nous y gagnons tous car en plus de de réduire l'empreinte environnementale, ces stratégies permettent de réduire nos coûts de production et en bout de ligne, c'est vous, cher client qui payez moins cher.

Finalement, nous vous sollicitons pour continuer dans cette veine et nous vous en remercions d'avance.